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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Helyes volt kisegíteni a szlovák egészségügyet, de miért
vírushordozóval?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A szlovák kormány úgy döntött. hogy a hét végén több mint hárommillió polgárán elvégezteti a 
koronavírus-tesztet. Ehhez ötven egészségügyi szakembert kért Magyarországról, akiknek főleg a 
magyarlakta területek lakossága körében végzett tesztelések során kellett közreműködniük. 
Magyarország kétszáz rezidenst küldött a kért 50 helyett, sajnálatos módon azonban egyiküknek 
már ott, a helyszínen elvégzett tesztje pozitívnak bizonyult.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Tesztelték-e a kiküldött 200 rezidenst indulás előtt? 

Ha nem, miért nem? 

Ha igen, hogyan fordulhatott elő, hogy mire kiértek, egyikük fertőzöttnek bizonyult? 

Hogyan utaztak a kiküldött rezidensek? 

A vírushordozó rezidens megfertőzhette-e társait? 

Hogyan képes a szlovák egészségügy egy hétvégén több mint hárommillió mintát levenni és 
kiértékelni, miközben a magyarországi tesztkapacitás képtelen kitörni a napi 15-20 ezres sávból? 

Ha nélkülözni tudtunk 200, mintavételre kiképzett rezidenst egy hétvégére, hogyan fordulhat elő, 
hogy itthon a covid-tesztre várakozókhoz olykor csak 4-5 nap késéssel érnek ki a mintavevők? 

Ha a hétvégén Szlovákiában elvégzett hárommillió tesztnek alig 1 százaléka végződött 
pozitív eredménnyel, hogyan lehetséges, hogy az itthoni tesztek immár csaknem egy 



hónapja minden nap 15%-nyi fertőzöttet találnak, de volt már a pozitív tesztek aránya 27% 
fölött is? 

Ha a szlovák egészségügy racionálisnak találta, hogy két egymást követő hétvégén letesztelje 
gyakorlatilag a teljes lakosságot, akkor ugyanez miért lenne értelmetlen idehaza?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. november 24.

Tisztelettel: 

Varga Zoltán 

Demokratikus Koalíció 
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